

UNITED FOR COMMUNITY



When Maria, her husband, and their four children lost their house, clothes, food, and other belongings to a fire, they were devastated. Maria knew about services like food banks but assumed that they only provided food and that they only served those facing poverty. Then a family friend who volunteers for Oromocto & Area Food Bank reached out to them about their Food Centre, Emergency Food, Community Engagement, Social Development program funded by the United Way.

As Maria and her family settled into a temporary living situation, program staff put their heads together to find the resources necessary to provide them with almost everything they needed from food to clothing and more. Though still recovering from losing almost everything, Maria and her family can count on Oromocto & Area Food Bank to help cover their basic needs.

United Way is proud to support the Oromocto Food Banks Building Walls/Removing Barriers program which gives individuals access to emergency food hampers once a month. The emergency food hamper provides approximately one week of groceries that include milk, eggs, bread, produce canned and dried goods.



**United Way
Centraide**
Central New Brunswick
Région du Centre
du Nouveau Brunswick



SHOW YOUR LOVE FOR THE COMMUNITY

DONATE TODAY

UNITEDWAYCENTRAL.COM/DONATE

UNE COMMUNAUTÉ UNIE



Lorsque Maria, son mari et leurs quatre enfants ont perdu leur maison, leurs vêtements, leur nourriture et d'autres effets personnels à la suite d'un incendie, ils étaient dévastés. Maria était au courant de services comme les banques alimentaires, mais elle pensait que ces services ne faisaient que fournir de la nourriture et qu'ils ne s'adressaient qu'aux personnes démunies. C'est à ce moment qu'un ami de la famille qui fait du bénévolat à l'Oromocto and Surrounding Area Foodbank a communiqué avec la famille au sujet du programme de centre alimentaire, d'alimentation d'urgence, d'engagement communautaire et de développement social financé par Centraide.

Pendant que Maria et sa famille s'installaient dans un logement temporaire, le personnel du programme s'est réuni pour trouver les ressources nécessaires qui fourniraient presque tout ce dont la famille avait besoin, depuis la nourriture jusqu'aux vêtements et bien plus encore. La famille se remet encore du drame d'avoir perdu presque tous ses biens, mais Maria et sa famille peuvent compter sur l'Oromocto and Surrounding Area Foodbank pour aider à subvenir à leurs besoins de base.

Centraide est fière de prêter main-forte au programme Building Walls/Removing Barriers de l'Oromocto and Surrounding Area Foodbank qui permet aux particuliers d'avoir accès à un panier alimentaire d'urgence une fois par mois. Ce panier fournit l'équivalent d'environ une semaine d'épicerie, y compris lait, œufs, pain, produits en conserve et aliments secs.



**United Way
Centraide**
Central New Brunswick
Région du Centre
du Nouveau Brunswick



TÉMOIGNEZ VOTRE MOUR À LA COMMUNAUTÉ
DONNEZ DÈS AUJOURD'HUI
UNITEDWAYCENTRAL.COM/FR-DONNER